

“一带一路国际人才专项基金”外国专家委员会成立

<http://www.chinaqw.com/jjkj/2019/01-08/212611.shtml>

2019.01.08

2019年01月08日 13:50 来源: [中国侨网](#)



中国侨网北京1月8日电 (李德金)BRITF外国专家委员会成立仪式日前在京举行, 7位外籍专家入选常务委员会。(Meeting was on 4 January 2019)

由国家外国专家局中国国际人才交流基金会与钛脉商学科技(北京)有限公司共同发起的BRITF(“一带一路国际人才专项基金”, Belt and Road International Talent Fund), 在由各国驻华大使馆大使及参赞、国际大型产业集团总裁CEO、国际银行总裁、国家友谊奖、长城友谊奖和上海白兰玉奖获得者组成的UWEE外专委、外国专家库中严格筛选出多位知华爱华的精英专家成立了BRITF外国专家委员会常务委员会, 帮助政府、企业在项目开发引进, 项目评定, 人才管理等方面提供多维度的资源, 贡献更多力量。

在此次成立仪式上, Gilbert Van Kerckhove先生当选轮值主席, Michael Graham、Harvey Dzodin、Mark Howard Levine、William Spiers、David Feng和Edwin Charles Maher先生入选常务委员。

中国国际人才交流基金会王立社部长在成立仪式上感谢BRITF办公室和UWEE欧美亚教育联盟成功举办了此次活动, 并表示非常高兴能看到中国国际人才交流基金会的外籍评审专家们齐聚一堂, 正式受聘加入BRITF外国专家委员会, 共同为中国的“一带一路”倡议贡献力量, 为中国国际化进一步发展提供有力支持。中国国际人才交流基金会也会继续支持各地院校建设“一带一路国际人才培养基地”, 通过BRITF外国专家委员会的帮助, 大力培养“一带一路”倡议紧缺人才, 打通国际人才交流通道, 助力“一带一路”沿线教育科技经济文化交流, 共筑人类命运共同体。

BRITF“一带一路”国际人才专项基金委员会燕斐委员在致辞中说, BRITF外国专家委员会在未来将会共同为中国的国际教育文化经济发展添砖加瓦, 每一位BRITF专委会委员都有

自己擅长的领域，在各行各业中引领国际化发展，为搭建世界教育交流的桥梁贡献一份力量。

作为UWEE欧美亚教育联盟主席，燕斐表示，现在UWEE欧美亚教育联盟合作的海外知名高校超千所，同时所有高校均已纳入BRITF奖学金全球海外高校库。大力发展“一带一路”沿线国家与中国的各产业合作势在必行。

随后王立社部长宣布BRITF外国专家委员会正式成立，并为各位受聘专家颁发中国国际人才交流基金会BRITF专家评审委员会评审专家牌；燕斐为专家委员会委员颁发聘任书，聘任各专家为UWEE欧美亚教育联盟全球校区特约教授。

接着，专家们谈了对“一带一路”的感受以及作为BRITF外国专家委员会的一员对未来的期望。BRITF外专委的轮值主席，国家友谊奖获得者，比利时国王顾问范克高夫(Gilbert Van Kerckhove)先生表示，我们虽然来自不同的国家，但是我们有共同之处就是共同创造中国更美好的明天。范克高夫先生在两年之前就已经开始帮助BRITF成长，从建立到发展至今，范克高夫先生贡献了很多优秀的意见为BRITF指路，并且介绍了许多优秀的专家学者参与到外专委计划中来。

UWEE欧美亚教育联盟已与中国、英国、法国、西班牙、马来西亚、白俄罗斯等国的知名高校达成战略合作共识，在全球开设多个校区，并在科技部及国家外专局中国国际人才交流基金会支持下建设“一带一路国际人才培养基地”，重点打造欧洲语言中心、国际企业精英联合培养中心、跨国企业大学教育中心、“BRITF”奖学金申请中心和大师讲堂等国际人才联合培养项目。

现在UWEE专家库中的优秀外籍专家教授已达到100余人，外国专家库中的专家们将作为全球校区的特约教授，为各校区、基地在读学生提供各个领域科目的优质课程师资和多维度资源，为UWEE欧美亚教育联盟实现全面的国际学分互通提供优质的教育资源保障。此次受聘专家均为非常了解中国的外籍专家，他们为中国的经济、文化、运输、传媒、教育等各产业发展分别做出积极贡献。

Google translation (not checked, only to give a VERY rough idea)

Beijing, China, January 8 (Li Dejin)

The establishment ceremony of the BRITF Foreign Expert Committee was held in Beijing a few days ago, and seven foreign experts were elected to the Standing Committee. (Meeting was on 4 January 2019)

BRITF ("Belt and Road International Talent Fund"), jointly sponsored by the China International Talent Exchange Foundation of the State Administration of Foreign Experts and Titanium Business Technology (Beijing) Co., Ltd., is an ambassador to China. UWEE Foreign Commission and foreign experts, former ambassador and counselors, CEO of International Large Industry Group, President of International Bank, National Friendship Award, Great Wall Friendship Award and Shanghai White Magnolia Award, rigorously selected many Zhihua Aihua. The elite experts set up the BRITF Foreign Expert Committee Standing Committee to help the government and enterprises to provide multi-dimensional resources and contribute more in project development, project evaluation, and talent management.

At the inauguration ceremony, Mr. Gilbert Van Kerckhove was elected as the rotating chairman, and Michael Graham, Harvey Dzodin, Mark Howard Levine, William Spiers, David Feng and Edwin Charles Maher were elected to the Standing Committee.

At the inauguration ceremony, Mr Wang Lisha of China International Talent Exchange Foundation thanked BRITF Office and UWEE Europe-Europe Asia Education Alliance for successfully hosting the event, and expressed their great pleasure to see the foreign review experts of China International Talent Exchange Foundation come together. It was formally employed to join the BRITF Foreign Expert Committee to jointly contribute to China's "Belt and Road" initiative and provide strong support for the further development of China's internationalization. The China International Talent Exchange Foundation will also continue to support the construction of "One Belt, One Road International Talents Training Base" by local colleges and universities. Through the help of the BRITF Foreign Expert Committee, we will vigorously cultivate talents in the "Belt and Road" initiative, and open up international talent exchange channels to help the "one area". All the way along the line, education, science, technology, economic and cultural exchanges, build a community of human destiny.

The BRITF "One Belt, One Road" International Talent Fund Committee Yan Fei said in his speech that the BRITF Foreign Expert Committee will jointly contribute to the development of China's international education, culture and economy in the future. Every BRITF committee member has his own expertise. The field leads international development in all walks of life and contributes to building a bridge for world education exchange.

As the chairman of UWEE Europe and the United States Education Alliance, Yan Fei said that UWEE Europe and the United States Education Alliance now cooperates with thousands of overseas famous universities, and all colleges and universities have been included in the BRITF scholarship global overseas university library. It is imperative to vigorously develop the cooperation between the countries along the "Belt and Road" and China.

Subsequently, Mr. Wang Lisha announced that the BRITF Foreign Expert Committee was formally established, and the experts of the BRITF Expert Review Committee of the China International Talent Exchange Foundation were awarded the experts for the appointment of experts. Yan Fei issued an appointment letter for the members of the Expert Committee and appointed experts to UWEE Europe and Asia Education. Special Professor of the Alliance Global Campus.

Then, the experts talked about the feelings of the "Belt and Road" and the expectations of the future as a member of the BRITF Foreign Expert Committee. Mr. Gilbert Van Kerckhove, the rotating chairman of the BRITF Foreign Expert Committee and the winner of the National

Friendship Award, said that although we are from different countries, what we have in common is to jointly create a better tomorrow for China. Mr. Fan Kegao has been helping BRITF to grow up two years ago. From its establishment to development, Mr. Fan Kegao has contributed many excellent opinions to BRITF and introduced many outstanding experts and scholars to participate in the Outreach Committee.

The UWEE Europe-Europe Asia Education Alliance has reached a strategic cooperation consensus with well-known universities in China, the United Kingdom, France, Spain, Malaysia, Belarus and other countries. It has opened several campuses around the world, and is in the Ministry of Science and Technology and the State Administration of Foreign Affairs. Supporting the construction of the "One Belt, One Road International Talent Training Base", focusing on the establishment of European language centers, international enterprise elite training centers, multinational enterprise university education centers, "BRITF" scholarship application centers and master lecture halls and other international talent training projects.

At present, there are more than 100 outstanding foreign experts and professors in the UWEE expert database. The experts in the foreign expert database will serve as the special professors of the global campus, providing high-quality course teachers and multi-dimensional resources for students in various fields in each campus and base. Providing quality education resources for the UWEE Europe-Europe Asia Education Alliance to achieve comprehensive international credit exchange. The experts hired are all foreign experts who are very familiar with China. They make positive contributions to the development of China's economy, culture, transportation, media, education and other industries.